
 
   

 

Refererat fra Styremøte i Blylaget Vel 
Mandag 29. juni 2020 i Karl Pedersens vei 11 

 

Tilstede: Lars Grimsgaard, Anders Lauritzen, Wenche Gulbransen, Inger-Lise Schie, Ellen 

Merete Øiestad og Stig Kallestad 

Referent: Lars Grimsgaard 

 

 

Generalforsamling 

Styret sender ut en orientering om at styret vurderer å ikke avholde generalforsamling i 

2020 på grunn av koronasituasjonen. Vi ber da også om eventuelle innspill som 

medlemmene ønsker å ta opp til behandling på en generalforsamling. Lars lager utkast. 

 

Valg 

På valg er 

Lars Grimsgaard som leder 
Finn-Anders Lauritzen som kasserer 

Ellen-Merethe Øiestad som styremedlem 

Jan Bjerklund ble gjenvalgt som revisor 

Anette Glad til valgkomiteen 

Inge Lehmann til valgkomiteen 

Disse må vurdere om de ønsker å ta gjenvalg. Valgkomiteen (Anette og Inge) må 

kontaktes. 

 

Årsmelding 

Lars lager utkast il årsmelding. 

 

Regnskap 

Anders har regnskapet ferdig. 

 

Kontingent 2020 

Stig tar kontakt med Inge for å få sendt ut kontingentkrav for 2020. 



 
 

 

Toalett på Linaro 

Andres har vært i kontakt med kommunen. De har toaletter stående, men har ikke 

penger til å drifte de. Anders og Lars følger opp. 

 

Badebøyer ved Sindingodden 

Ellen-Merethe jobber med å finne ut hvordan det er mulig å få satt ut badebøyer ved 

Sindingodden. Frogn kommune ønsker ikke å sette dette ut fordi det ikke berører en 

offentlig badeplass. 8 badebøyer + kjetting og sement kommer på ca. 21.000,- BIFFEN 

skal være villig til å betale halvparten. Gudmund Hafstad har søkt om dette før og fått 
avslag. Styret disponerer ikke kr. 10.000,- uten godkjennelse fra generalforsamlingen. 

Ellen-Merethe sjekker opp videre. Frogn kommune oppgir at utsetting av moringer med 

badebøyer ikke er søknadspliktig etter plan- og bygningsloven. Det må søkes om 

tillatelse etter havne- og farvannsloven av kystverket. 

 

Lars Grimsgaard 

Referent 


